## Terms and Conditions

- Diners of The Market who spend HK\$200 or more on a single transaction for "Thai Temptations: Late Night Edition" are entitled to receive this offer.
- A HK\$50 discount on purchasing "Durian Collection" products via <a href="https://eshop.hotel-icon.com/en/durian-collections/">https://eshop.hotel-icon.com/en/durian-collections/</a> will be applied, using the unique promo code printed on the voucher, valid from 1 November 2025 to 31 December 2025.
- This offer cannot be used in conjunction with other promotions or membership privileges, including ICONIC Eats.
- A hard copy of the voucher must be presented upon collection for the discount to be applied; otherwise, guests will be required to pay the difference.
- Orders are non-refundable, non-cancellable, and cannot be redeemed for cash once placed.
- Amendments to orders must be made at least 24 hours in advance.
- Photocopied or altered vouchers will not be accepted. Damaged or lost vouchers will not be replaced.
- Vouchers must be used by the expiry date; no extensions will be granted.
- Vouchers are only valid with a Hotel ICON chop.
- Hotel ICON reserves the right to modify or cancel the offer without prior notice.
- In case of any dispute, Hotel ICON Limited reserves the right of final decision.
- For enquiries, please contact us at (852) 3400 1343 or <u>green@hotel-icon.com</u>.
- To received the reminder email for the voucher, please fill in the form <a href="https://forms.gle/czt8VhaNzBhM8fgN7">https://forms.gle/czt8VhaNzBhM8fgN7</a>

## 條款及細則:

- 凡惠顧 The Market「泰宵 甜饗」宵夜套餐並於單一交易中消費滿港幣 200
  元,即可享此優惠。
- 憑印於優惠券上的指定二維碼於 <a href="https://eshop.hotel-icon.com/tc/durian-collections/">https://eshop.hotel-icon.com/tc/durian-collections/</a> 購買「榴槤飄香系列」產品可享港幣 50 元折扣,優惠期由 2025 年 11 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日。
- 此優惠不能與其他推廣與會員優惠同時使用,包括 ICONIC Eats。
- 領取商品時,必須出示優惠券正本方可享有折扣;否則,顧客需支付差額。
- 所有訂單一經確認,不設退款、取消或兌換現金。
- 如需更改任何網上商店訂單資料,需提前24小時或之前確認。
- 影印或塗改的優惠券恕不接受。損毀或遺失的禮券將不獲補發。
- 優惠券必須於有效期內使用,逾期無效,亦不設延期。
- 優惠券須蓋有唯港薈印章方為有效。
- 優惠內容如有任何更改恕不另行通知。
- 如有任何爭議,唯港薈保留最終決定權。
- 如有任何查詢,請致電(852) 3400 1343 或電郵至 green@hotel-icon.com
- 接收關於禮券的提醒郵件,請填寫表格

https://forms.gle/czt8VhaNzBhM8fgN7